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Številka: 900-60/2023 

Datum:  15. 2. 2024 

 

 

VLOŽENE POBUDE IN VPRAŠANJA IZ 12. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE PTUJ, 22. 1. 

2024  

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 281/9: 

Mestnemu svetu MO Ptuj predlagamo, da stopi v stik s Termami Ptuj z namenom preverbe možnosti za 

uvedbo cenovno ugodnejših vstopnic za kopanje za občanke in občane MO Ptuj. 

Glede na to, da so občanke in občani Mestne občine Ptuj v preteklosti pomembno prispevali k razvoju 

Term Ptuj, predlagamo, da MO Ptuj stopi v stik s Termami Ptuj in preveri, ali so pripravljeni ponuditi 

občankam in občanom MO Ptuj možnost nakupa cenejših vstopnic za kopališče. Razumemo, da so 

Terme Ptuj gospodarska družba, katere glavni cilj je ustvarjanje dobička za lastnike. Kljub temu 

menimo, da bi takšna možnost lahko zapolnila vrzel, zlasti v času izven sezone, ko je kopališče manj 

zasedeno. V tem smislu bi se lahko razmislilo o ponudbi cenejših kart za upokojence v dopoldanskem 

času ter za družine popoldne ali med vikendi. Ta ukrep bi hkrati omogočil družbi Term Ptuj, da pokaže, 

da sledi ciljem trajnostne politike Evropske unije, saj bi prispevala k večji socialni vključenosti družbe 

in gospodarstva. 

Odgovor: V prilogi odgovor direktorice Term Ptuj, Pot v Toplice 9, 2250 Ptuj.  

Pripravila: Milena Mojzeš, direktorica Terme Ptuj 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval 

vprašanje št. 372/12: 

Javne službe Ptuj sprašujem, kako je glede odlaganja oblačil v Gajkah, saj Karitas dobiva veliko 

količino podarjenih oblačil, katere mora tudi velikokrat presortirat in jih odpelajti na deponijo. Do sedaj 

so morali plačevati od večje količine, ki ni tako mali strošek za humanitarne delavce. Zanima nas, če bi 

se lahko takšni tekstil odlagal brezplačno, kot se tako upošteva pri drugih uslugah, če gre za 

humanitarno dejavnost.  

Odgovor: Trenutni sistem ne omogoča ločenega zbiranja odpadnih oblačil, zato je že v pripravi nov sistem, ki 

se bo pričel izvajati s 1.1.2025. 

Pripravila: Saška Voglar, Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval  

vprašanje št. 373/12: 

Javne službe Ptuj sprašujemo, če bi se lahko na novem Ptujskem pokopališču nabavil električni golf 

voziček za pomoč težje gibalnih obiskovalcev in tudi tistim, ki imajo grobove v bolj odaljenih poljih za 

prevoz kakšnih večjih stvari za grob. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali Javnim službam Ptuj d.o.o. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval  

vprašanje št. 374/12: 
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Vprašanje za Mariborsko cesto Ptuj, zanima me če se spremlja prometna ureditev in nadzor glede 

povečanega tovornega prometa, kjer to ni dovoljeno. Krajani se pritužujejo glede tega, da je med 

tednom tega preveč. Predlagamo, da se bolj nadzorno tovorni promet prusmerja tja kjer je to možno. 

Odgovor: Na Maribosrski cesti je s prometno signalizacijo urejena prepoved prometa tovornih vozil, katerih 

največja dovoljena masa presega 7,5 t, razen tovornih vozil za lokalni promet do mostu čez Dravo. Policija 

redno nadzira in preverja upravičenost tovornih vozil na tem območju. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Miha Damiš, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval  

vprašanje št. 375/12: 

Med aktualnimi projekti ureditve prometne infrastrukture je montažno krožišče pri Minoritskem 

samostanu oziroma železniškem podvozu. Krožišče je nevarno in problematično za urgentne poti 

reševalnih, gasilskih in drugih intervencijskih vozil, ob tem pa tudi izredno kazi izgled ob vstopu v 

mesto. Začasno montažno krožišče traja že sedmo leto, v tem času pa je bil po dolgotrajnih 

usklajevanjih med Direkcijo RS za infrastrukturo (DRSI), ki upravlja s to cesto in krožiščem in občino 

dogovorjen projekt za izvedbo v letu 2023/24. 

Zanima me, če Mestna občina Ptuj razpolaga z informacijo, kdaj bo Direkcija RS za infrastrukturo 

pričela z ureditvijo začasnega montažnega krožišča? 

Odgovor:  

Gre za projekt, ki ga mora izvesti država. Mestna občina Ptuj je naredila vse, kar je v njeni pr istojnosti. 

Čakamo da država zagotovi sredstva v predvideni višini 1,1 mio. EUR za izvedbo. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 376/12: 

Na 5.seji MS MO Ptuj sem podal pobudo (št. 110/5) za ureditev košev za odpadke na Rogaški cesti, ki 

pa se žal še ni uresničila. Ponovno pozivam MO Ptuj k ureditvi te situacije, ki bo pripomogla varovanju 

okolja, zdravja in ljudem omogočila ustrezno ravnanje z odpadki. 

Pobudo za namestitev košev na Rogaški cesti sem podal že v aprilu na 5. seji MS MOP. V septembru 

mi je bilo preko elektronske korespondence obljubljeno, da bodo koši nameščeni v drugi polovici 

septembra leta 2023. Sedaj smo konec januarja 2024 in košev še vedno NI. Smeti pa še kar ležijo na 

travnikih in njivah. Ni prav, da se smeti mečejo v naravo in odgovornost je v celoti pri ljudeh. A hkrati 

menim, da mora Mestna občina Ptuj zagotavljati enake standarde v celotni občini in poskrbeti, da bodo 

občanke in občani sploh imeli možnost, da lahko smeti ustrezno odložijo. Na tej lokaciji te možnosti 

občanke in občani nimajo. Zato pozivam Mestno občino Ptuj k takojšnemu ukrepanju. 

Odgovor: Na predlagani lokacij so koši bili nameščeni. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Metka Petek Uhan, dr. med. spec., svetniška skupina Gibanje svoboda Ptuj je posredovala  

vprašanje št. 377/12: 

Ali se za neizkoriščena stavbna zemjiščna v območju industrijske cone plačuje nadomestilo za 

uporabo nezazidanega stavbnega zemljišča? 

Odgovor: Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča se plačuje na celotnem območju občine od vseh 

zazidanih in nezazidaneih stavbnih zemljišč, ki izpolnjujejo pogoje 218. člena Zakona o graditvi objektov, torej 

tudi od neizkoriščenih stavbnih zemljišč. 

Pripravila: Mojca Rihtarič 

 

Metka Petek Uhan, dr. med. spec., svetniška skupina Gibanje svoboda Ptuj je posredovala  

pobudo št. 378/12: 

Svetniška skupina GS podaja pobudo, da se preveri možnost sofinanciranja izgradnje dvigal v 

večstanovanjskih blokih na ulici 5. prekomorske in 25 maja na Ptuju. 
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Odgovor:  

Mestna občina Ptuj sredstev za sofinanciranje izgradnje dvigal v večstanovanjskih objektih nima. Prav tako so 

stanovanja pretežno v zasebni lasti. V vseh blokih izvedba niti ni mogoča, kar bi povzročilo neenako 

obravnavo. Bi pa Mestna občina Ptuj v primeru, da bodo v blokih, kjer je lastnica stanovanj, izvedli izgradnjo 

dvigala, sofinacirala investicijo v svojem deležu. 

Pripravila: Jasmina Krajnc  

 

Franjo Rozman, svetniška skupina SDS je posredoval  

pobudo št. 379/12: 

MO Ptuj naj čim prej pristopi k analizi vpliva in pripravi ukrepov za omilitev morebitnega negativnega 

finančnega vpliva novega Energetska zakona (EZ-2), da ne bi dodatno finančno obremenil najbolj 

ranljivih skupin v MO Ptuj. 

Odgovor: Energetski zakon (EZ-2) je posredovan v državni zbor RS v obravnavo in sprejetje po rednem 

zakonodajnem postopku. Izključevanje ogrevanja na lesno biomaso (s starimi pečmi na trdo kurivo), bi po tem 

predlogu zakona, bilo omejeno samo na posamezna področja; npr. mestna jedra s visokimi vrednosti emisij. 

To pa še ne pomeni, da takšna področja v MO Ptuj sploh obstajajo. Ta trenutek ne razpolagamo s podatki na 

osnovi katerih bi se lahko opravila analiza morebitnega vpliva novega zakona na finančno obremenitev 

občanov in občank. Glede na razširjeno uporabo ogrevanja z zemeljskim plinom in utekočinjenim naftnim 

plinom, predvidevamo, da ne bo tako grobega posega v obliko ogrevanja stanovanjskih in več stanovanjskih 

stavb. Predlagalec zakona, Vlada RS, je v obdobju od podaje prvega predloga, že napovedal določene 

spremembe materije predloga zakona.  

Pripravila: Sebastjan Jakolič in Alen Jevtović, direktor mestne uprave 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 380/12: 

Podajam pobudo, da se na območju tržnice (novi Glavni trg) v obdobju od 15.4. do 15.10. enkrat 

mesečno, ob nedeljah izvede manjši sejem. Predlagam, da bi bilo v sklopu teh manjših sejemskih 

dogodkov lokalnim ustvarjalcem, obrtnikom in pa pridelovalcem in predelovalcem prehranskih 

izdelkov omogočeno celodnevno brezplačno koriščenje stojnic. Predlagam pa nedeljske termine, ker 

imajo na ta dan potencialni obiskovalci možnost brezplačnega parkiranja na  vseh parkiriščih. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali na Javne službe Ptuj in Kmetijsko gozdarski zavod Ptuj, ki bi lahko 

kakorkoli pomagali pri uresničitvi pobude. Javne službe Ptuj so odgovorile, da lahko zagotovijo brezplačno 

koriščenje stojnic, ne morejo pa prevzeti organizacije oz. izvedbe dogodka. Iz Kmetijsko gozdarskega zavoda 

Ptuj so odgovorili, da se zavedajo problematike prodaje izdelkov iz kmetij ter da so pred leti že aktivno 

nagovarjali kmetovalce za prodajo na mestni tržnici. Žal so kmetovalce uspeli nagovoriti, da so sodelovali, 

odziv Ptujčanov za nakupe pa je bil minimalen, tako, da se je s projektom kmalu prenehalo.  

Pripravila: Klavdija Petek 
 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 381/12: 

Optimizacija socialnih omrežij skupnega zavoda - pregled kaže, da jih večina ima FB in IG, le ZT ima še 

neaktivni profil na X. Zanima me, kako imajo posamezni zavodi to sedaj urejeno - ali skrbijo za to 

zaposleni ali zunanji sodelavci in predlagam, da se to optimizira in ena oseba prevzame socialna 

omrežja za vse tri zavode. Jedro objav pripravijo po mesečnem planu strokovni delavci, same objave 

pa potem oseba, zadolžena za to. 

Odgovor: Zavod za turizem Ptuj ima res zaseden profil tudi na omrežju X, vendar ni v uporabi zaradi 

kadrovskega pomanjkanja. To je profil, kjer moraš biti nenehno prisoten in odgovarjati na aktualne komentarje, 

če ga želiš uporabiti v polni meri. Po pripojitvi zavodov se bodo pregledali najbolj optimalni načini dela in 

vodenja profilov ter v tej obliki organizirali nadaljnjo delo. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 382/12: 

Optimizacija študentskega dela - enako kot pri prejšnji točki predlagam, da skupni zavod združi ekipo 

študentov, ki  lahko po potrebi vskočijo tam, kjer je to potrebno. 

Odgovor: Zaradi raznovrstnosti dela ima Zavod za turizem Ptuj sedaj največji nabor študentov, ki pa ga že 

kombiniramo z delom v Galeriji mesta Ptuj in v Kurentovi hiši. Naša želja je čim bolje izobraziti študente in jih 

osamosvojiti pri predajanju znanju ter v luči prenosa manj zahtevnega dela nanje. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 383/12: 

Ureditev zemljišča pod Puhovim mostom - kljub več pobudam, je pod Puhovim mostom še več 

gradbenega materiala in drugih odpadkov kot prej. Če bi naj ta zemlja pripadala občini in državi, naj 

občina za to poskrbi, da ne bo tukaj deponije, saj hkrati to pomeni oviran dostop do mostu v primeru, 

da bi bila potrebna kakšna intervencija. 

Odgovor:  

Krivca za nastalo odloženo zemljino in drugi material bo poskušala najti inšpekcija. Mestna občina Ptuj bo 

pričela s postopkom sanacije. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 384/12: 

V javnosti odmeva informacija, da se v zadnji analizi Ministrstva za finance o koeficientih razvitosti 

slovenskih občin za leti 2024 in 2025, Ptuj ponovno uvršča med manj razvite občine. Kljub svoji bogati 

zgodovini in kulturni dediščini, Ptuj, še vedno ne izpolnjuje svojega potenciala. Kakšno so razlogi za 

to in kakšni bodo ukrepi mestne občine za izboljšanje stanja? 

In 

Sonja Žibrat, svetniška skupina SD- socialnih demokratov Ptuj je posredovala pobudo št. 388/12: 

Vezano na medijske objave, ki povzemajo poročilo Ministrstva za finance glede koeficienta razvitosti 

občin, prosimo za  razlago kako se ta koeficient izračuna. 

Glede na to, da so se v MO Ptuj  v zadnjih letih izvedle številne investicije, koeficient pa je praktično 

nespremenjen  že zadnjih 15 let nas zanima kakšni so parametri izračuna, kateri kazalniki, ki se 

upoštevajo pa so sploh taki, da lahko nanje občina vpliva s svojimi strategijami, investicijami in 

ukrepi. 

Odgovor  

Razvitost občin se določi na podlagi kazalnikov, na katere pa ima Mestna občina Ptuj le stežka vpliv, kot na 

primer na starost občanov. Koeficient je praktično enak že zadnjih 15 let, kar kaže na to, da je očitno vpliv 

občin na kazalnike minimalen. Je pa Mestna občina Ptuj v zadnjih letih izvedla številne investicije, tako v 

kulturno kot v športno in cestno infrastrukturo ter zagotovila proračunska sredstva za izboljšanje storitev javnih 

komunalnih služb, kot je na primer izgradnja kanalizacije. Zato smo prepričani, da se bo koeficinet razvitosti 

naše občine v naslednjem obdobju zvišal. 

Pripravila: Jasmina Krajnc 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 385/12: 

S pričetkom kurilne sezone so se na socialnih omrežjih pojavile kritike cen ogrevanja, prav tako pa se 

name obračajo ljudje, ki ne želijo reprize lanskega leta. Želijo jasen in pošten način izračun cene 

ogrevanja, zato predlagam, da JSP preko vseh možnih kanalov obveščanja (Ptujčan, PE Ptuj, Tednik, 

Ptujinfo) objavijo obrazložitev kalkulacije cene ogrevanja ter primerjalno analizo višine stroškov za 

november in december v primerjavi s prejšnjo sezono. 
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Odgovor: Cene ogrevanja se niso zvišale, nasprotno, cena variabilnega dela toplote se je znižala decembra 

2023 in januarja 2024. Obračun stroškov toplote se izvaja v skladu s Pravilnikom o načinu delitve in obračunu 

stroškov za toploto v stanovanjskih in drugih stavbah z več posameznimi deli. Na položnicah, ki so jih 

uporabniki prejeli v januarju za december 2023, so višji stroški odraz visoke porabe celotne stavbe in ne 

podražitev oz. napačnega obračuna. Na naši spletni strani je objavljena obrazložitev računa za ogrevanje, kjer 

so podana pojasnila posameznih postavk in izračuna količin. Hkrati podajamo primerjalno analizo ogrevalnih 

sezon 2022/2023 in 2023/2024 na primeru stanovanja površine 62,35 m2 s povprečno porabo 4,095 MWh. Iz 

primerjave je razvidno, da bo strošek variabilnega dela toplote v sezoni 2023/2024 nižji za 26,05 %, strošek 

fiksnega dela toplote pa višji za 19,40 % kot v prejšnji sezoni. Strošek celotne ogrevalne sezone 2023/2024 bo 

v tem primeru po naših izračunih nižji za 10,49 % v primerjavi s prejšnjo ogrevalno sezono. V primeru 

investicije v nov kotel na zemeljski plin namesto v biomasni kotel se bi skupni strošek ogrevalne sezone zvišal 

za približno 10 % glede na sezono 22/23. V izračunih nismo upoštevali stopnje DDV, saj je v letu 2022 in 2023 

ta bila regulirana/znižana s strani države. 

Primerjalna analiza ogrevalnih sezon 2022/2023 in 

2023/2024 

  
      Stanovanje 62,35 m2 Poraba 4,095 MWh     

      

Sezona 

Strošek 

VD  Strošek FD  Strošek URE 

Strošek 

OVE + 

SPTE 

SKUPAJ brez 

DDV 

2022 / 2023 482,27 248,44 3,28 4,06 738,04 

2023 / 2024 356,64 296,65 3,28 4,06 660,62 

 Pripravile: Javne službe Ptuj d.o.o 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 386/12: 

Podajam pobudo, da se izvede revizija poslovanja odvajanja in čiščena odpadnih vod in grezničnih 

gošč za zadnjih pet let kot je bil narejen Pregled stroškov, ki so podlaga za sestavo elaborata o 

oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo. 

Revizijo naj izvede notranja revizijska služba SOU Spodnje Podravje oziroma naj se predlog za uvedbo 

revizije obravnava na kolegiju županov Spodnjega Podravja ter nato sprejme sklep o izvedbi. 

Odgovor: Pri Notranji revizijski službi Spodnjega Podravja bomo podali pobudo za pregled predlaganega 

področja za zadnje obdobje, to je leto 2023, in spremembo letnega programa dela. Ker gre za gospodarsko 

javno službo, ki se tiče zgolj Mestne občine Ptuj obravnava na kolegiju županov Spodnjega Podravja ni 

potrebna, saj imamo svoj elaborat in ne skupen kot v primeru oskrbe s pitno vodo. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor mestne uprave 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 387/12: 

Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj zagotovi sredstva in najranljivejšim pomaga pri poravnavi 

položnic za ogrevanje kot je to storila Občina Šoštanj. Pri tem se naj pomoč zagotovi na način, da so 

upravičenci tako občanke in občani, ki bivajo v stanovanjskih hišah kakor tisti, ki živijo v 

stanovanjskih blokih. V preteklosti je bilo govora o težavah s katerimi se srečujejo občanke in občani v 

blokovskih naseljih, na občanke in občane v stanovanjskih hišah pa se je pozabilo oziroma so bili 

prezrti. Občina Šoštanj je v tej zvezi sprejela »Pravilnik o začasni pravici do uveljavitve subvencije 

stroškov ogrevanja v občini Šoštanj«. (več na spletni strani: https://www.sostanj.si/objava/846179). 

Predlagam, da se nemudoma pristopi k sprejetju podobnega pravilnika na eni izmed naslednjih sej 

Mestnega sveta MO Ptuj po skrajšanem postopku, pri tem pa se kot osnova uporabi obstoječ 

»pravilnik« Občine Šoštanj v delih kjer je pravno izvedljivo. 
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Odgovor: Občani in občanke Mestne občine Ptuj se lahko po pomoč pri plačilu položnic obrnejo na Center za 

socialno delo Spodnje Podravje, Enota Ptuj, kjer se jim v skladu z Zakonom o socialno varstvenih prejemkih 

(ZSVarPre) dodeli izredna denarna socialna pomoč. Izredna denarna pomoč je namenjena za kritje izrednih 

stroškov, ki so vezani na preživljanje in jih z lastnim dohodkom ali lastnim dohodkom družine ni mogoče pokriti 

(več na spletni strani: https://www.gov.si/teme/denarna-socialna-pomoc/). Hkrati se občani lahko po pomoč 

obrnejo na karitas, ki jim občina zagotavlja sredstva za socialno-humanitarni program. Pomoč se jim dodeli v 

primeru upravičnosti in izpolnjevanju potrebnih kriterijev. V zimskem času so položnice za ogrevanje 

pričakovano višje pri vseh uporabnikih, tistih, ki živijo več stanovanjskih stavbah in morda celo še višje pri 

tistih, ki živijo v stanovanjskih hišah, zato je potrebno denarna sredstva za ta namen ustrezno načrtovati skozi 

vso leto. V odgovoru na pobude in vprašanja št. 287/9 je bilo pojasnjeno, da se v kurilni seznoni 2023/24 

predvideva vsaj 5% znižanje stroškov ogrevanja za odjemalce JSP.    

Občina Šoštanj je Pravilnik o začasni pravici do uveljavitve subvencije stroškov ogrevanja v občini Šoštanj,  

sprejela leta 2023, kjer je določila, da se subvencije stroškov ogrevanja izplačajo pod pogojem, da so sredstva 

zagotovljena v proračunu Občine Šoštanj in do porabe sredstev. MOP teh dodatnih sredstev v proračunu za 

leto 2024 nima načrtovanih.  

Pripravila: Andrejka Mulec 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

pobudo št. 389/12: 

V Kinu Ptuj ne prodajajo kokic z razlago, da se lahko vsak gledalec popolnoma zatopi v film, brez 

motenj. Mislim, da vsak izmed nas ob besedi kokice prvo pomisli na kino. Veliko otrok bi rojstni dan 

praznovalo ob ogledu filma v Kino Ptuj, ampak otroci ne želijo v kino, kjer ni kokic. Predlagam, da se v 

Kino Ptuj uvede prodaja kokic in pijače, ker se bo na ta način povečala obiskanost. 

Odgovor: Mestni kino Ptuj kot član Art kino mreže Slovenije in mednarodne mreže Europa Cinemas v 

nasprotju s komercialnimi multipleksi, ki imajo pred očmi zgolj čim večji dobiček, svoje delovanje v javnem 

interesu razume kot poslanstvo širjenja filmske kulture in kulturno vzgojo. Predvaja približno 70 % tako 

imenovanega art kino programa, torej kakovostnih sodobnih in tudi arhivskih filmov z vsega sveta, 

nagrajencev pomembnih filmskih festivalov ipd. Razposajenost dela občinstva, nered, umazanija ter hrup in 

vonjave, ki jih lahko v dvorani povzroča množično grizljanje kokic med filmom, lahko izkušnjo gledalca 

bistveno poslabšajo. Drži, da majhen delež obiskovalcev povprašuje po kokicah, vendar je bistveno več 

takšnih, ki to odločitev vsakodnevno pozdravljajo in pravijo, da tudi zato radi prihajajo prav v ptujski kino. 

Filmski vzgoji otrok in mladostnikov v Mestnem kinu Ptuj namenjamo še posebno pozornost. Del te je tudi 

sporočilo, da se velja na film osredotočiti z vsemi čuti ter da je kino kulturna ustanova, v kateri lahko podobno 

kot v gledališču preživimo tisto uro ali dve brez prigrizkov, telefonov in drugih motenj. Naš cilj je, da bi ob 

besedi film pomislili na kaj drugega kot na kokice. 

Mestni kino Ptuj je po obiskanosti na samem vrhu lestvice med mestnimi kinematografi v Sloveniji, obisk pa iz 

leta v leto raste. Družine z otroki predstavljajo daleč največji delež v strukturi obiskovalcev. Da otroci ne želijo 

v kino, če tam ni kokic, torej očitno ne drži. Beležimo tudi številna praznovanja otroških (in odraslih) rojstnih dni 

v kinu, pri čemer starši otroke po ogledu filma včasih peljejo še na sok, tortico ali pico v katerega izmed 

lokalov v starem mestnem jedru. 

Kokice občasno prodajamo na posebnih dogodkih, na primer v letnem kinu ali v drive-in kinu. Za žlahtno 

dvorano najstarejšega še aktivnega prizorišča v Sloveniji in enega najstarejših na svetu pa predlagamo, da še 

naprej ostane brez kokic. 

Pripravila: Nina Milošič 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 390/12: 

Zanima me ali imajo izvajalci zimske službe pri pluženju navodilo, da s samim pluženjem ne smejo 

zasuti dovoznih poti privatnih zemljišč? Občani opozarjajo, da se le-to v veliko primerih dogaja. 

Prosim, da se jih na to opozori. 

https://www.gov.si/teme/denarna-socialna-pomoc/
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Odgovor: Izvajalec zimske službe sneg odlaga na stran vozišča, kjer ni ovira za dovozne poti. V skladu z 

Zakonom o cestah (ZCes-2) ne glede na lastništvo morajo lastniki dopustiti odlaganje snega na njihovo 

zemljišče, če se jim s tem ne povzroča škoda. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 391/12: 

Občani opažajo, da bi naj voda iz javnega vodovoda vsebovala več klora kot ga je v preteklosti. Ali 

analize pokažejo večjo vsebnost klora? Če je dejanska vsebnost klora večja, bi prosil za podatek zakaj 

je temu tako? 

Odgovor: V prilogi odgovor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. 

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je na seji ustno podala  

vprašanje št. 392/12: 

Pri obravnavi Strateškega razvojnega dokumenta Mestne občine Ptuj do leta 2035 (TUS Mestne občine 

Ptuj) jo zanima koliko je stala priprava strategije in zakaj, glede na to da pripravljavca strategije ZRS 

Bistro Ptuj mestna občina financira, ni bila strategija brezplačna? 

Odgovor: Pred naročilom priprave SRDMOP35 smo s povpraševanjem pridobili ponudbe usposobljenih 

izvajalcev za pripravo tovrstnih razvojnih programov. Najugodnejši ponudnik je bila ZRS Bistra Ptuj, s katero 

smo podpisali pogodbo v višini 11.834,00 EUR z DDV. Do sedaj so tovrstne projekte na ZRS Bistra Ptuj občini 

vedno zaračunavali posebej, saj gre za veliko aktivnosti pri pripravi strategije, zraven samega končnega 

dokumenta še izvedbo delavnic, javnih tribun, prisotnost na obravnavah vseh delovnih teles in mestnega sveta 

itd. Hkrati ZRS Bistra občina zagotavlja sredstva za materialne stroške, ki jih imajo z delovanjem in predvsem 

upravljanjem objektov in financiranje njihovih letnih programov. V kolikor bi strategijo pisal drug izvajalec bi 

nas stala več. Hkrati pa se nam zdi plačilo strategije v navedenem znesku zanemarljivo glede na njen namen, 

ko lahko počrpamo v evropski perspektivi več kot 10 MIO EUR, hkrati pa pri pripravi dokumenta vključimo vse 

deležnike občine in določimo vizijo razvoja, strateške usmeritve, razvojne cilje in tudi konkretne projekte za 

vsa področja v občini ter določimo tudi njihove nosilce. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor mestne uprave 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je na seji ustno podal 

vprašanje št. 393/12: 

Glede na to, da novi javni zavod s 1. 1. 2024 še ni začel delovati, proračun za leto 2024 pa bodo vsaj v 

prvem mesecu še izvajali trije zavodi (za šport, turizem, CID), mi pa imamo samo proračunske 

postavke za novi javni zavod, ga zanima ali je to v skladu z zakonodajo.  

Odgovor: V proračun Mestne občine Ptuj je za izvajanje negospodarskih javnih služb, ki jih izvajajo Zavod za 

šport Ptuj, Zavod za turizem Ptuj in Center interesnih Ptuj uvrščenih več proračunskih postavk, ki so 

namenjene financiranju plač, materialnih in investicijskih stroškov ter programov in projektov s podrobnimi 

obrazložitvami namena porabe sredstev, ki so jasno in nedvoumno namenjena za izvajanje dejavnosti na 

področju športa, turizma in mladih in bodo skladno s temi nameni tudi nakazana posameznemu izvajalcu 

javne službe. Poleg tega je Mestni svet Mestne občine Ptuj na 11. redni seji, dne 18. 12. 2023, v Sklepu o 

pripojitvi javnega zavoda Zavod za šport Ptuj in javnega zavoda Center interesnih dejavnosti Ptuj k javnemu 

zavodu Javni zavod za turizem Ptuj, sprejel sklep, da se kot bilančni presečni datum za pripojitev določi dan 

31. 12. 2023, kar pomeni, da bo v primeru izvedene pripojitve tudi po 1. 1. 2024, za leto 2024 izdelano eno 

zaključno računovodsko poročilo, ki bo vključevalo poslovne dogodke vseh treh javnih zavodov do pripojitve in 

po pripojitvi, ne glede na to, da do pripojitve ni prišlo s 3. 1. 2024. 

Pripravil: Benjamin Panikvar. 

 

Nuška Gajšek  
                                                                                                                                                      županja 
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